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PROTOKOLL FÖRT VID ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA I VIOLGATANS SAMFÄLLIGHETS- 

FÖRENING, TISDAG 2022-03-29 I HÅLABÄCKSSKOLANS AULA 

 

 

 

 

§  1. Till ordförande att leda stämman valdes Johan Denke. 

  

§  2. Till sekreterare valdes Lars Olén. 

 

§  3. Deltagarlista/röstlängd upprättades och godkändes. 

 

§  4. Till justerare valdes Lars Mobacken och Mats Andersson. 

 

§  5. Stämman godkände att man blivit behörigen sammankallad.  

 

§  6. Dagordningen godkändes.  

 

§  7. Styrelsens och revisorernas berättelser redovisades och godkändes. 

 

§  8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet under det gångna året. 

        

§  9. Styrelsen presenterade ett förslag för att få mandat av stämman att besluta om att påbörja arbeten enligt 

        underhållsplanen så länge vi inte behöver ansöka om nya lån och/eller höja kvartalsavgiften. Stämman  

        godkände detta. 

        Styrelsen redovisade verksamhetsberättelsen för 2021. 

        Inga motioner hade inkommit.  

 

§10. Arvoden till styrelseledamöterna godkändes. 

  

§11.  Utgifts- och inkomststat (Budget) samt oförändrad debiteringslängd (Kvartalsavgift) på 7500:- godkändes. 

 

§12.  Lars Olén och Kristian Åkerström valdes som styrelseledamöter för två år. Anders Nilsson och Lars 

Mobacken valdes som styrelsesuppleanter för ett år. 

        Johan Denke och Majvor Olén sitter kvar ett år till. 

                

§13.  Jonas Henningsson (BDO) valdes som ny revisor, Heléne Ekman som lekmannarevisor samt Tina Andersson 

som lekmannarevisorsuppleant för ett år. 

 

§14.  Till valberedningen valdes Åke Lembing och Bo Lobrant för ett år. 

   

 

 

 

 

 

 

 

       /forts/ 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

§15. - Flisupptagning kommer att ske vecka 16 av Farmartjänst. Det är bra om man kan sopa ut flis från svåråt- 

   komliga ställen för att underlätta arbetet. 

 - Det är ABSOLUT FÖRBJUDET att använda garagens eluttag för att ladda elbilar. Det är förenat med stor 

   brandrisk då uttagen inte är dimensionerade för denna belastning. 

- Om önskemål finns att anlägga laddstolpar för elbilar i vårt område, rekommenderar styrelsen att intres- 

  serade medlemmar bildar en arbetsgrupp som driver denna fråga vidare. Information om detta kommer 

  även att ske under vårstädningen. 

- Samfällighetsföreningar kommer att bli momspliktiga enligt ett ställningstagande från Skatteverket 

  2022-02-15. 

- Det förekommer en del otillåten parkering i området, främst av boende i närliggande områden. Använd 

  parkeringskorten när ni inte står i garagen för att undvika missförstånd. Styrelsen undersöker alternativa 

  lösningar.  

- Flisdepån kommer att vara kvar enligt ansvariga hos Kungsbacka kommun. 

- Ordningen måste bli bättre i miljöhusen. Förslut påsarna, stäng locken på kärlen och sortera rätt! 

- Uppsättning av en basketkorg åligger inte styrelsen. Till exempel kan trivselgruppen kontaktas. 

   

§16.  Detta mötesprotokoll kommer att finnas på vår hemsida samt i miljöhus 2. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

……………………….                                    ……………………….                            ………………………  

Johan Denke                                                    Lars Olén                                                  Majvor Olén 

(Ordförande)                                                    (Sekreterare)                                             (Kassör) 

  

 

 

 

 

 

……………………….                                    ……………………….                            ………………………  

Kristian Åkerström                                          Lars Mobacken                                        Mats Andersson 

(Ledamot)                                                        (Justerare)                                                (Justerare) 

 

 

  


